
Zápis ze zasedání školské rady při ZŠ Budišov konané dne 23.4.2018 

Přítomni:  

Za zřizovatele Mgr. Zdeněk Smrček, Josef Ondráček, za pedagogický sbor Mgr. Lenka 

Procházková, Hana Stará, za rodiče Věra Teplá, Jarmila Ujčíková 

Host: ředitel ZŠ Budišov Mgr. Milan Procházka, Ing. Ludmila Požárová 

 

Program: 

1. Zahájení a přivítání přítomných členů školské rady p. ředitelem Mgr. Milanem Procházkou 

v 18:00 hodin. 

 

2. Ing. Ludmila Požárová (bývalá předsedkyně) seznámila nově zvolené členy školské rady 

s úkoly a povinnostmi školské rady v souladu se zákonem č. 561/2004 Sb. ve znění pozdějších 

předpisů. 

 

3. Zvolení předsedy, místopředsedy a zapisovatele 

Školská rada byla ustanovena ve složení: 

Předsedkyně: Jarmila Ujčíková  (pro 5, proti 0, zdžel se 0) 

Místopředseda: Josef Ondráček (pro 5, proti 0, zdžel se 0) 

Zapisovatelka: Mgr. Lenka Procházková (pro 5, proti 0, zdžel se 0) 

Usnesení bylo jednohlasně schválené. 

 

4. Zapsání kontaktních údajů všech členů školské rady: 

Mgr. Zdeněk Smrček  608 508 547  zdenek.smrcek@seznam.cz 

Josef Ondráček  724 329 644  ondracek.budisov@email.cz 

Věra Teplá  739 289 188  vera.tepluska@seznam.cz 

Jarmila Ujčíková  737 611 324  jujcikova@koop.cz 

Hana Stará  739 049 372  hanastarabudisov@seznam.cz 

Mgr. Lenka Procházková  724 091 807  lenkproch@seznam.cz 

 

5. Zasedání školské rady na příští školní rok bylo stanoveno na 4. 10. 2018. Při mimořádných 

událostech bude svoláno dříve.  
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6. Z řad rodičů byl vznesen dotaz, zda p. ředitel Mgr. Milan Procházka bude ředitelem školy i 

pro další funkční období. Pan ředitel na tento dotaz odpověděl, že pan starosta Petr Piňos 

mu neoficiálně oznámil, že zůstává ve stávající pozici ředitele, konkurz lze vypsat do konce 

dubna. Pan ředitel dále seznámil nové členy s aktuální situaci ve škole. 

 

7. Bývalá předsedkyně Ing. Ludmila Požárová seznámila členy s nevyřešeným problémem 

tenisového kurtu – komu patří, vyzvedávání klíče, úklid, opravy. 

 

8. Zápis ze zasedání školské rady byl přečten a jednohlasně schválen. 

 

 

Předsedkyně Jarmila Ujčíková poděkovala za účast všem přítomným a zasedání ukončila 

v 19:00 hodin. 

 

 

V Budišově 26.4.2018 

 

 

Zapsala: Mgr. Lenka Procházková                                                    předsedkyně: Jarmila Ujčíková   


